

## Circular No. (22) for the year 2016

تعميم رقم (22) لسنة 2016

Date : 28/December/2016

التاريخ: 28/ديسمبر/2016

Ref No.: CWMH/LTD/ 1288 /16

الرقم: 16/ CWMH/LTD/ 1288

Dear/ ESPs Operating in the Field of Waste Transportation  
in the Emirate of Abu Dhabi

السادة / مزودي الخدمات البيئية العاملين في مجال نقل  
النفايات في إمارة أبوظبي

**Subject: Stop Issuing Permits for Rental Vehicles &  
Vehicles Registered at Other Emirates**

**الموضوع: وقف إصدار تصاريح للمركبات  
المستأجرة أو المسجلة بإمارة أخرى**

Greetings,,,

تحية طيبة وبعد ...

In reference to the above subject, and based on the Law number (21) for the year 2005 regarding Waste Management in the Emirate of Abu Dhabi, and the regulatory procedures relating of issuing permits for vehicles operating in the field of waste transportation in the Emirate of Abu Dhabi, Kindly be informed that issued permits will be stopped for vehicles effective from the date of this circular in the following cases:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، واستنادا إلى القانون رقم (21) لسنة 2005 بشأن إدارة النفايات في إمارة أبوظبي، وإلى الإجراءات التنظيمية المتعلقة بإصدار تصاريح المركبات العاملة في مجال نقل النفايات في إمارة أبوظبي، نحيطكم علماً بأنه سيتم وقف إصدار تصاريح مركبات اعتباراً من تاريخه، وذلك في الحالات التالية:

- Vehicles not registered at "Drivers & Vehicles Licensing department – Abu Dhabi Police GHQ".
- Rental vehicles by other facility.

- المركبات غير المسجلة لدى "إدارة ترخيص الآليات والساكنين" في إمارة أبوظبي.
- المركبات المستأجرة من قبل منشآت أخرى.

Accordingly to the above mention, kindly note that permits will be issued for vehicles registered at "Drivers & Vehicles Licensing department – Abu Dhabi Police GHQ" and owned by operator facility for vehicle.

وبناءً على ما ذكر أعلاه، نحيطكم علماً بأنه سيتم إصدار تصاريح للمركبات المسجلة لدى "إدارة ترخيص الآليات والساكنين" في إمارة أبوظبي فقط، وكذلك للمركبات المملوكة من قبل المنشأة المشغلة نفسها للمركبة والمرخصة من قبل تدوير.

